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van de vergadering gehouden op 23 mei 2016. 
Aanwezig: Aad Kramer, Hans Horn (secretaris), Johan Visser (aftredend voorzitter), Helga 
Wagemaker ( aantredend voorzitter), Petra Sluis, Jacco Stuijvenberg en Cees Zwart.  
Afwezig met afbericht:  Henk Rens ( penningmeester) en Hans Verheggen. 
Gasten:   Rolf Klant (PvdA), Marga Mulder (Seniorenpartij Schagen) en een afvaardiging van de 
Werkgroep Verkeer Burgerbrug. 

Als gast afwezig met afbericht: Peter Vlam (VVD).  
 
De voorzitter heet iedereen welkom en in het bijzonder de nieuwe, tot op heden niet reguliere, 
gasten. 

 
1. Notulen vorige vergadering. 

Inhoudelijk geen opmerkingen.  
Aanvullend: Het is niet langer noodzakelijk dat Dick contact zoekt met de Dorpsraad Oudesluis. 
Onze website en de geïntroduceerde Buurt-App Nextdoor ,waarover later meer, maken verdere 
actie overbodig. 
 

2. Mededelingen bestuur. 
Hans informeert de vergadering dat het secretariaat volledig is overgedragen door Dick. 
 

3. Overdracht voorzitterschap. 

Johan draagt de voorzittershamer formeel over aan Helga en wenst haar veel succes onder het 
uitspreken van zijn vertrouwen.. Hij benadrukt dat zij en wij altijd nog bij hem mogen aankloppen 

voor advies- en/of hulp. De vergadering is hem dankbaar, hetgeen later nog een officieel tintje zal 
krijgen omdat Johan nog even lid blijft. 
 

4. Vaststelling agenda. 
Op verzoek van Helga wordt het schrijven van de Gemeente inzake goede en gezonde 
buurtinitiatieven alsmede het lidmaatschap Kleine Kernen NH aan de agenda toegevoegd.  
Besloten wordt deze punten onder het punt 10. ( Wat verder ter tafel komt) van de agenda te 

behandelen. In verband met de aanwezigheid van de Werkgroep wordt besloten punt 7 als eerste 
te behandelen. 
 

7. Werkgroep Verkeer Burgerbrug. 
Er wordt in het kort verslag gedaan door de delegatie van de Dorpsraad en Margot Burgman 
namens de Werkgroep over de bespreking die heeft plaatsgevonden bij de familie Burgman. Het 
gesprek is in zeer goede sfeer verlopen en naar blijkt uit hoe het verslag overkomt bij de 

vergadering is een communicatie storing tussen afgevaardigden van beiden en hun leden alsmede 
tussen de Werkgroep en de Dorpsraad de hoofdoorzaak van de ontstane misverstanden over en 
weer. De historie duidt op het volgende verloop: 1. Gesprek tussen werkgroep en Gemeente met 
op verzoek Gemeente afgevaardigde Dorpsraad aanwezig. 2. Voor de Dorpsraad waren er toen nog 
geen nieuwe aspecten ter tafel en was het ook niet bekend dat er sprake was van een Werkgroep 
als burgerinitiatief. 3. De werkgroep is opnieuw bij elkaar gekomen in de veronderstelling dat de 

Gemeente wil dat zij via de Dorpsraad communiceren. 4. Op basis daarvan is een stukje opgesteld 
voor de Brugpraat welk niet is geplaatst omdat de Dorpsraad zich voor het karretje gespannen 
voelde voor wat in haar ogen een burgerinitiatief is. 
Belangrijkste is nu uiteraard: Hoe verder? Dat er een verkeersprobleem ligt erkent de Dorpsraad 
ook, in dit verband is de Dorpsraad ook in gesprek over bepaalde tracé verbeteringen van de Grote 
Sloot en de Burgerweg. Evenwel is de Dorpsraad er voor de belangen van alle Burgerbruggers en 
dient derhalve onafhankelijk te werk te gaan. 

Er wordt daarom duidelijk afgesproken dat de Werkgroep Verkeer een Burgerinitiatief betreft, 
waarvoor de Dorpsraad slechts adviserend en faciliterend kan optreden. 

NOTULEN. 
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Er komt een aangepast stukje in de volgende Brugpraat, voorts zal de Dorpsraad een e-mailadres 

aanmaken voor de werkgroep. (noot secretaris: Dit is inmiddels gebeurt 
werkgroepverkeer@burgerbrug-nh.nl) 
Als contactpersoon namens de Werkgroep zal Margot Burgman optreden en namens de Dorpsraad 
Hans Horn, in zijn functie van secretaris. Er wordt besloten met uitgebreide terugkoppeling te 
werken. 
 
De leden van de werkgroep verlaten onder dankzegging de vergadering. 

 
5. Financiën / Rabo Sponsoring 

In verband met de afwezigheid van de penningmeester en het niet aanwezig zijn van informatie 
wordt besloten dit punt door te schuiven naar de volgende vergadering. 
Voor de Rabo fietssponsortocht heeft Helga alles geregeld. Er zijn 4 deelnemers nodig.  
 

6. Brugpraat, website en evaluatie buurt-App Nextdoor Burgerbrug 
De Brugpraat komt een week eerder in verband met het stukje van de Werkgroep Verkeer en het 
tijdstip van de jaarmarkt. (Brugpraat 8 juli en jaarmarkt 17 juli). 

In de Brugpraat zal de nodige aandacht worden besteed aan de scholieren en de eindexamens, een 
Interview met de Wijkagent en info omtrent de restauratie van de Jacob Claessensluis. 
De website is volledig vernieuwd maar kan nog wel meer input gebruiken. Alle tweets waar 
#burgerbrug in voor komt komen nu automatisch op de site terecht. 

De buurt-App Nextdoor Burgerbrug lijkt aan te slaan en heeft voor een volledig succes alleen nog 
verdere promotie nodig. Besloten wordt de App te promoten op de jaarmarkt. 
 

8. Jaarmarkt (invulling/activiteit) 
Kraamprijs bedraagt € 20,= . Helga is hier niet mee akkoord. Zij zal met Vincent in contact treden 
voor een lager bedrag onder het principe: Voor wat hoort wat. Hans geeft haar mee dat er een 
kostprijs aan een kraam hangt, zijnde de kraamhuur die de carnaval  betaalt per kraam. 

De kraam zal van 9.00 tot 16.00 uur bezet moeten zijn. Helga neemt het initiatief om tot een 
bezetting gedurende de dag te komen. 
 

9. Bespreking lijst met aandachtspunten. 
Besloten wordt de lijst met aandachtspunten voor het VB ongewijzigd te handhaven, met een 

kleine wijziging aangaande het rode vlak kruising Burgerweg en Zwanenplein. Voorts wordt 

besloten de Gymzaal toe te voegen aan de lijst voor de veldbezoeken. 
Noot secretariaat: Trap Grote Sloot is inmiddels vernieuwd. Er ligt inmiddels een verzoek van Frank 
Watertor om punten aan te dragen voor het komende veldbezoek in september. Hiertoe wordt 
grastegels langs de Grote Sloot bij de Buuren toegevoegd en teneinde een status te verkrijgen 
dient wellicht het keerpunt aan het einde van de Ruigeweg te worden opgenomen (initiatief W. 
Kramer). 
Voor de rest wordt in deze notulen verwezen naar de bijgevoegde lijst met aandachtspunten. 

 
10. Wat verder ter tafel komt. 

Gezonde buurtinitiatieven. Deze dienen naast de jongere jeugd ook voor middelbare scholieren 
ontwikkeld te worden. Een goed voetbalveld en ijsbaan vallen hier zeker ook onder. Ook zijn er 
wellicht mogelijkheden op de plek van de oude school indien geen woningbouw wordt gerealiseerd. 
Helga zal dit verder inventariseren. 
Voorts wordt door Helga voorgesteld om voor € 50,= per jaar lid te worden van de Vereniging van 

Kleine Kernen NH, welke goed werk doet. Een ieder ziet het nut wel maar gezien het feit dat we 
momenteel een niet sluitende begroting hebben met een significant te kort, zullen we eerst in 
aanwezigheid van de penningmeester moeten herbegroten om de benodigde middelen vrij te 
maken. Het definitief lid worden wordt derhalve nog even uitgesteld. 
 

11. Rondvraag 

Johan memoreert nog even aan het feit dat de schoolzone wel is verwijderd bij de oude school, 
maar niet is teruggeplaatst bij de nieuwe.  
Noot secretariaat: Opnemen onder veldbezoek. Met de vakanties voor de deur heeft eerder geen 
zin. Zie verder lijst met aandachtspunten. 
 
Volgende vergadering: 
4 juli, 20.00 uur, Herboren Toren. 

 
Wilt u als gast aanschuiven dan even aanmelden via de secretaris want soms worden vergaderingen verplaatst. 
Hans Horn, 06-49460526 / dorpsraad@burgerbrug-nh.nl  
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